
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 12. 1. 2015 
 

Přítomni: Karel Sklenička, JUDr. Ernest Kosár, Jana Drastilová, Ing. Oldřich Polášek, Ing. 
Vlastimil Hořejší, Jiří Luska, Dagmar Krátká, Alena Hlavsová, Karel Pleiner, Ing. Ivana 
Píšová 
 
Omluveni: Roman Havelka 

 

1. Informace starosty o dalším jednání o MAS. Další informace od poradce Ing. Bitnera a 

komunitní jednání se členy zastupitelstva dalšími zástupci lánských spolků. Další jednání 

budou ještě upřesněna.  

 

2. Ples obce Lány bude tuto sobotu 17. 1. 2015 od 20 hodin v místní sokolovně. K plesu je vše 

zajištěné, tombolu možné dávat přímo do Muzea T. G. M.  

 
 

3. Bylo zpracováno a zasláno stanovisko firmě Ekologie s. r. o. ohledně snížení kapacity, 

kterou OÚ Lány požadovalo. Stanovisko pro obec vypracoval ing. Jinoch. 

  

4. Ing. Píšová Informovala o probíhajících inventarizací majetku obce. Všechny dílčí komise 

předaly zápisy hlavní inventarizační komisi. 

 
5. Do příští porady předloží všichni zastupitelé body, které se mohou přidat ke Strategickému 

plánu obce na roky 2015 – 2018. Průběžně posílat na e-mail starostovi.  

 
6. Starosta informoval o probíhající rekonstrukce hlavních rozvaděčů elektro v budově OÚ 

Lány. Z důvodu dokončené plynofikace budovy bylo zrušeno akumulační vytápění a bude i 

snížen celkový instalovaný příkon. 

 
7. Přišla žádost o odkoupení pozemku ve Vašírově – JUDr. Kosár předloží na příštím VZ. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ivana Píšová 


